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       КС - Закон за здравето - решение 

        

       КС отхвърли искането на президента за установяване на 

противоконституционност на част от Закона за здравето 

        

              София, 23 юли /Константин Костов, БТА/ 

          Конституционният съд отхвърли искането на президента Румен Радев за 

установяване на противоконституционност на чл. 63, ал. 2-7 от Закона за здравето, 

става известно от съобщение на официалната страница на съда. 

          На особено мнение по делото са останали съдиите Георги Ангелов, Таня 

Райковска и Атанас Семов. 

          Президентът поиска КС да изтълкува разпоредбите в закона отнасящи се до 

обявяване на извънредна епидемична обстановка, в които се включват начинът на 

обявяване, органът, който има право да обяви такава обстановка и нейният срок. 

 

www.bnt.bg, 23.07.2020 г. 

https://bntnews.bg/news/rokadi-v-kabineta-smenyat-ministrite-na-finansite-

ikonomikata-vatreshnite-raboti-zdraveopazvaneto-i-turizma-1066427news.html 

 

Рокади в кабинета: Сменят министрите на финансите, икономиката, вътрешните 

работи, здравеопазването и туризма 

 

Премиерът Бойко Борисов обяви промените в състава на кабинета след проведения тази 

сутрин Коалиционен съвет на управляващите в Министерския съвет. 

Приети са трите поискани оставки - на министъра на финансите Владислав Горанов, на 

икономиката Емил Караниколов и на вътрешните работи Младен Маринов. Оставка 

подава и министърът на туризма Николина Ангелкова. 

Борисов обяви и кои са новите лица, които ще поемат министерските постове. Това са: 

На мястото на Владислав Горанов министър на финансите става настоящият 

министър на здравеопазването Кирил Ананиев. 

Министър на здравеопазването става досегашният директор на Александровска 

болница професор Костадин Ангелов. 

На мястото на Емил Караниколов министър на икономиката става Лъчезар Борисов, 

който към момента заема длъжността заместник-министър във ведомството. 

На мястото на Младен Маринов вътрешен министър става Христо Терзийски, 

досегашен директор на ГД "Национална полиция". 

Постът министър на туризма поема Марияна Николова, която запазва и поста 

вицепремиер. 

Рокадите бяха обсъдени вчера от премиера Бойко Борисов и коалиционните партньори 

Красимир Каракачанов и Валери Симеонов. 

"Младен Маринов е изключителен офицер, но има грешки, които се наказват. 

Действията на полицията по време на протестите и по-точно в "Росенец" не бяха на 

ниво", коментира премиерът. 

Като мотив за освобождаването на Емил Караниколов той посочи, че иска контролът в 

икономиката да е изключително строг, особено при раздаването на грантовете. 

http://www.bnt.bg/
https://bntnews.bg/news/rokadi-v-kabineta-smenyat-ministrite-na-finansite-ikonomikata-vatreshnite-raboti-zdraveopazvaneto-i-turizma-1066427news.html
https://bntnews.bg/news/rokadi-v-kabineta-smenyat-ministrite-na-finansite-ikonomikata-vatreshnite-raboti-zdraveopazvaneto-i-turizma-1066427news.html
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Влизането в Банковия съюз е един изключителен успех на финансите, също и 

договорените пари от Брюксел. България не само ги запазва, но и увеличава при 

условие, че бюджетът на ЕС намалява с 60 млрд., подчерта още Борисов. 

Премиерът допълни, че освобождава финансовия министър Владислав Горанов, защото 

контролът върху комисията по хазарта в последните 5 години е бил занижен. 

"Министър Горанов безспорно постигна много, но и аз не можах да си отговоря на 

въпроса защо контролът върху Комисията по хазарта 5 години е бил занижен. Има 

въпроси, за които трябва да си понесат всички политически последствия", каза 

премиерът. 

 

www.zdrave.net, 23.07.2020 г. 

https://www.zdrave.net/Новини/Проф.-Костадин-Ангелов-е-новият-здравен-

министър---/n13981 

 

Проф. Костадин Ангелов е новият здравен министър 

 

Изпълнителният директор на УМБАЛ „Александровска“ проф. Костадин Ангелов е 

новият здравен министър, съобщи премиерът Бойко Борисов на брифинг. Той заменя 

досегашния министър Кирил Ананиев, който става финансов министър на мястото на 

подалия оставка Владислав Горанов. 

Проф. Костадин Ангелов  е магистър по медицина, и магистър по обществено здраве и 

здравен мениджмънт, Медицински университет – София. Има още магистратура по 

финанси от УНСС. Специалист е по „Хирургия”, хирургична онкология, 

хепатобилиарна и панкреатична хирургия. 

Кариерата си започва през 2004г. в спешното отделение на УМБАЛ „Св. Анна". От 

2006 г. и към момента е хирург в Клиниката по хирургия, УМБАЛ „Александровска” – 

София. Проф. Ангелов е член на Управителния съвет на Асоциацията на 

Университетските болници за активно лечение в Република България, член на 

Факултетния съвет на Медицински факултет, МУ-София, член на Академичния съвет 

на Медицински университет – София, където е и преподавател. Съветник е в 

Комисията по здравеопазване към Народното събрание и главен координатор на 

Експертния съвет по „Хирургия”, Министерство на здравеопазването. Владее 

английски и руски език и ползва работно френски език. 

 

 

www.actualno.com, 23.07.2020 г.  

https://www.actualno.com/healthy/akad-gylybov-vyzmojno-e-da-se-razboleem-ot-grip-i-

covid-19-ednovremenno-news_1484168.html 

 

Акад. Гълъбов: Възможно е да се разболеем от грип и COVID-19 едновременно 

 

"В момента има плато, което ние сме разположени по броя на случаите на коронавирус. 

Увеличени са броя на тестовете. Ние сме в тройката европейски страни с най-висок 

процент на заболели на 100 000 население. Налице е и преобраладаване на заболелите 

над оздравелите, с изключение на вчера. Не е много цветущо положение при нас. 

Намираме се в период на активно разпространение на заразата в страната." Това каза за 

БНТ вирусологът акад. Ангел Гълъбов. 

Индивидуалната защита на хората, имунния отговор е много различен. Има такива , 

които развиват нормални антитела и клетъчен имунитет, но има и такива, които дават 

http://www.zdrave.net/
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D1%84.-%D0%9A%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%90%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80---/n13981
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D1%84.-%D0%9A%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%90%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80---/n13981
http://www.actualno.com/
https://www.actualno.com/healthy/akad-gylybov-vyzmojno-e-da-se-razboleem-ot-grip-i-covid-19-ednovremenno-news_1484168.html
https://www.actualno.com/healthy/akad-gylybov-vyzmojno-e-da-se-razboleem-ot-grip-i-covid-19-ednovremenno-news_1484168.html
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много слаб отговор. Въпросът е сложен и надеждите са, че ще има уравнивеловка с 

ваксината, обяви той. 

Възможно ли е да си едновременно заразен и с двете - COVID-19 и сезонен вирус? - 

"Без никакъв проблем. Още повече, че има тенденция да преобладават случаите на 

поражения на горните дихателни пътища от COVID-19.Което значи, че могат да се 

срещнат двата вируса. По принцип между вирусите има конкуренция кой пръв ще 

овладее организма. Засега няма данни, защото все още не са се срещнали. Не зная по 

темата какви са данните в Южното полукълбо, но да, възможно е да съществуват 

едновременно", смята академикът. 

ЛЮБОВ ПАВЛОВА 

 

www.skener.news , 23.07.2020 г.  

http://skener.news/2020/07/23/блс-стана-рекламно-лице-на-vivacom/ 

 

БЛС стана рекламно лице на VIVACOM 

 

Съсловната организация промотира скъпи устройства като различни видове 

термокамери и съветва болниците да си ги купят 

 

Български лекарски съюз (БЛС) и VIVACOM излязоха със съвместна инициатива за 

доставка на високотехнологична апаратура за нуждите на болниците. „Устройствата, 

които ще съдействат за превенция на разпространението на  COVID-19, ще улеснят 

медицинските заведения и ще допринесат за сигурността на персонала и пациентите“, 

смятат от БЛС, превръщайки се рекламно лице на телекома. 

VIVACOM предоставя богат набор от устройства с различни функционалности за 

безконтактно измерване на температура. Всяка болница може да избере необходимото 

оборудване според своите потребности, промотират от съсловната организация и 

съветват болниците да вземат всички необходими мерки за борба с разпространението 

на COVID-19, в това число и използването на технологични средства. „Битката с 

коронавируса ще продължи и болниците не бива да пренебрегват опасността, дори след 

преминаване на пика на заразените. Технологичните решения, като тези за 

дистанционно измерване на температурата още на входа на сградите, могат да ни бъдат 

от голяма полза за взимане на адекватни мерки“, препоръчва председателят на БЛС д-р 

Иван Маджаров. 

Сред предлаганите устройства се отличават няколко вида модерни и удобни 

термокамери със или без метален детектор, комбинирани термографски IP камери, 

портативни термокамери и висококачествени безконтактни дистанционни термометри. 

Термокамерата с метален детектор разполага с вградена аларма за висока температура. 

Допълнително е оборудвана с гласова команда за преминаване на пациента. На 

разположение на болниците са и безконтакните  дистанционни термометри. Те се 

отличават с изключителна точност – разминаването е  ±0.3?. Разполагат с HD екран за 

бърза отчитане на температурата. 

„Ползите от термокамерите могат да бъдат надградени чрез интегриране на 

технологичното решение с вече съществуващи системи за влизане в болниците през 

турникети и бариери. Така  при отчетена от дистанционните термометри повишена 

температура входът може да бъде блокиран. А при свързване на термокамерите с 

налично видеонаблюдение, могат да се настроят функции за изпращане на сигнали за 

повишена температура към различни отговорни лица в здравното заведение“, обясняват 

от БЛС. 

http://www.skener.news/
http://skener.news/2020/07/23/%d0%b1%d0%bb%d1%81-%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%bd%d0%b0-%d1%80%d0%b5%d0%ba%d0%bb%d0%b0%d0%bc%d0%bd%d0%be-%d0%bb%d0%b8%d1%86%d0%b5-%d0%bd%d0%b0-vivacom/
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От съобщението до медиите не става ясно какво ще спечели съсловната организация от 

новата си функция на търговски представител на VIVACOM. 

 

www.zdrave.net, 23.07.2020 г. 

https://www.zdrave.net/Новини/Излезе-от-печат-бр.29-на-вестник--Форум-Медикус-

/n13984 

 

Излезе от печат бр.29 на вестник „Форум Медикус” 

 

Специализираният медицински седмичник акцентира върху актуалната глобална тема 

за пандемията от COVID-19 и отражението на заразата върху всички аспекти на 

живота. „Най-лошото вероятно предстои” е заглавие на коментар от сп. „Лансет”, 

изведен на стр. 1 поради стратегическия анализ на данни и числа от хода на 

инфектиране в различни части на света, от  състоянието на заболяемостта в Източното 

полукълбо, в Латинска Америка и Африка. Изводът е, че „Пет месеца след като СЗО 

обяви заразата със SARS-CoV-2 за глобална здравна опасност, вирусът продължава да 

бъде значима и комплексна заплаха...” 

В новия брой „Форум Медикус” публикува и синтезиран анализ на ВВС за т. нар. „тихи 

разпространители” – безсимптомни носители на вируса, които подклаждат пандемията, 

за пресимптомното предаване на заразата, за източник без никакви симптоми, от който 

се формират големи огнища. Цитиран е и английски експерт проф. Нийл Хол, който 

казва:”безсимптомните случаи може би са тъмната материя на сегашната зараза, те са 

ахилесовата пета на сегашното противодействие на пандемията”. 

„Форум Медикус” в бр. 29 обобщава темата и във вълнуващ фоторепортаж как светът 

благодари на медиците, които денонощно се грижат на тежките случаи, посрещат 

първите новозаболели, воюват за всеки човешки живот. В Испания Саграда фамилия 

отваря врати за медици, във Франция посвещават честванията на националния си 

празник на медиците. И в България, където Националната художествена галерия 

открива изложба с картини с цветя на български художници, а „входът е свободен” за 

медици до средата на септември т.г. 

„Здравето като социално-икономическа категория” е статия в новия брой, която 

припомня основни и важни теоретични тълкувания за ефекта на здравето и 

здравеопазването за общото развитие и просперитета на всяка държава – всичко това бе 

доказано in vivo  от възникналата през тази пролет пандемия. И един 

извод:”резултатите от здравната помощ отговарят изцяло на постановките на 

фундаменталната икономическа теория за благо и продукт”. 

В новия си брой седмичникът „Форум Медикус” отразява също събития от последните 

дни – настояване за целево финансиране на болниците, подписано от представители на 

сдружения и съюзи от тази сфера; решения на Министерския съвет, свързани със 

здравните дейности; възможности за модерна диагностика в „Александровска”, за 

иновативни робот асистирани операции в УБ”Д-р Г. Странски” в Плевен и др. 

Изданието информира и за последни новини около т. нар. строеж на нова детска 

болница, като избира показателното заглавие „На въртележката от процедури и 

несъгласия”. 

И не на последно място „Форум Медикус” откроява изобретение на учени от Института 

по роботика на БАН – робот за дезинфекция чрез автоматизирано биологично 

обеззаразяване на големи помещения, училища, детски градини, зали и публични 

институции. Роботът е изработен специално в рамките на дейностите на академията за 

ликвидиране на пандемията с COVID-19. 

 

http://www.zdrave.net/
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%98%D0%B7%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D1%80.29-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8%D0%BA--%D0%A4%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D0%9C%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D1%83%D1%81-/n13984
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%98%D0%B7%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D1%80.29-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8%D0%BA--%D0%A4%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BC-%D0%9C%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D1%83%D1%81-/n13984
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www.clinica.bg , 23.07.2020 г.  

https://clinica.bg/12842-MU-Sofiq-prie-430-na-pyrvo-klasirane 

 

МУ-СОФИЯ ПРИЕ 430 НА ПЪРВО КЛАСИРАНЕ 

 

МУ-София прие 430 на първо класиране 

 

МУ–София прие 430 студенти на първо класиране в трите специалности – медицина, 

дентална медицина и фармация. Желаещите да се запишат могат да направят това до 12 

часа на 27 юли, понеделник. 

Приетите в специалност медицина са 181 души, по дентална медицина – 129, а по 

фармация – 120. Записването съответно ще бъде в трите факултета. 

Класираните да учат за лекари могат да се запишат в Медицинския факултет. Адресът е 

ул. Здраве №2, СБАЛАГ „Майчин дом", ет.2, ст.202, тел. 02 952 05 22. 

Приетите да учат за зъболекари следва 

да подадат документи във Факултета по Дентална медицина, бул. „Г. Софийски" №1, 

ет.2, Студентска канцелария, тел. 02 954 29 09. И третата група новоприети може да се 

запише във във Фармацевтичния факултет, ул. „Дунав" №2, ет.2, Студентска 

канцелария, тел 02 980 34 64. Незаписалите се в посочения срок губят правото си на 

студенти и не участват в следващите класирания. 

 

www.bgonair.bg, 23.07.2020 г. 

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/199488-geshev-gotov-da-predstavi-doklad-za-

svarshenoto-ot-nachaloto-na-mandata-si 

 

Гешев готов да представи доклад за свършеното от началото на мандата си 

 

Той уведоми с писмо председателя на Народното събрание Цвета Караянчева 

 

Главният прокурор Иван Гешев уведоми с писмо председателя на Народното събрание 

Цвета Караянчева, че ще изпълни задълженията за представяне на дейността на 

Прокуратурата по прилагането на закона пред народните представители, произтичащи 

от чл.84, т.16, изр. второ от Конституцията на Република България, чл.138а, ал.2 от 

Закона за съдебната власт и съобразно Решение №6 на Конституционния съд от 6 юни 

2017 г. по конституционно дело №15/2016 г. 

Съгласно регламентираната организация на информационната дейност в Прокуратурата 

статистическата информация за дейността на всички прокуратури в страната се събира 

и обобщава с периодичност - първо тримесечие, първо шестмесечие, деветмесечие и 

годишно. Обобщената информация за образуването, движението и приключването на 

преписките и делата в ПРБ за първото полугодие на 2020 г. ще бъде изготвена в 

началото на месец август 2020 г., посочва в писмото си главният прокурор, като същият 

изразява готовност да представи резултатите още в началото на месец август. Това 

съобщиха от пресцентъра на прокуратурата. 

В случай че Народното събрание прецени за необходимост представянето на доклад за 

дейността на ПРБ за деветмесечието на настоящата година, обобщената информация за 

този период ще е изготвена след средата на месец октомври 2020 г. Поради това същата 

може да бъде представена на народните представители в края на месец октомври. 

"България е република с парламентарно управление и Народното събрание е най-

висшият ѝ орган, призван да осъществява народния суверенитет. Изразявам 

уважението си към избраните да представляват българския народ и в качеството си на 

http://www.clinica.bg/
https://clinica.bg/12842-MU-Sofiq-prie-430-na-pyrvo-klasirane
http://www.bgonair.bg/
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/199488-geshev-gotov-da-predstavi-doklad-za-svarshenoto-ot-nachaloto-na-mandata-si
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/199488-geshev-gotov-da-predstavi-doklad-za-svarshenoto-ot-nachaloto-na-mandata-si
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главен прокурор на Република България имам честта периодично да Ви информирам за 

резултатите от дейността на ръководената от мен структура, на която Конституцията е 

възложила да следи за спазването на законността в защита правата и законните 

интереси на българските граждани", пише главният прокурор Иван Гешев в писмо, 

адресирано до председателя на Народното събрание Цвета Караянчева. 

 

www.zdrave.net, 23.07.2020 г.  

https://www.zdrave.net/-/n13992 

 

Проф. Салчев: Има четирикратно увеличение на разходите при някои групи 

лекарства (Обновена) 

 

През миналата година 27 лечебни заведения са сключили договори със Районните 

здравноосигуритерни каси за нови дейности 

 

Надежда Ненова 

Във връзка с епидемичната обстановка в момента гражданите започнаха да взимат 

редовно лекарствените си средства и започнаха да спазват указанията на лекарите. Това 

каза управителят на НЗОК проф. Петко Салчев по време на представянето на Годишния 

отчет на НЗОК за 2019 г. в парламентарната здравна комисия. По думите му това рязко 

е повишило разходите в аптечната мрежа. 

 „За останалите лекарствени средства – да, контролът донякъде може би е бил 

недостатъчен. В момента за обсъждане в Надзорния съвет сме представили четири 

различни анализа във връзка с лекарствените средства, но не само като лекарства, а и 

къде се потребяват. Има различни диспропорции. Има четири пъти увеличение на 

разходите в някои от групите на лекарствените средства“, каза проф. Салчев. 

Той подчерта, че се прави 

анализ и на Механизма за отстъпки на лекарствата 

Проф. Салчев каза още, че се наблюдава известно намаление в дейността на лечебните 

заведения за болнична помощ през последните четири месеца, но има и такива лечебни 

заведения, които постигат 100% от планираните си приходи. 

 „Имаме непрекъснато заявки за увеличаване на болничните легла. Оправданието е за 

Ковид-инфекцията без да се съобразяват, че могат да бъдат преструктурирани леглата. 

Заявките са за 30 000 допълнителни легла и ако не беше нашата политика, щяхме да 

стигнем до 75 000 легла. 80 лечебни заведения са подали искания за разкриване на нови 

дейности по изключение, но не са получили такова разрешение“, каза още проф. 

Салчев.  

През миналата година 27 лечебни заведения са сключили договори със Районните 

здравноосигуритерни каси за нови дейности, каза зам.-министърът на здравеопазването 

Жени Начева.  „В областта на лекарствените средства са заплатени на над 2 млн. броя 

лица лекарства за домашно лечение. Увеличава се стойността на лечение на лицата, 

страдащи от онкологични заболявания и хематологични заболявания, които 

предизвикателства се преодоляват с отстъпките, които касата събира“, допълни Начева. 

По думите й 

високоспециализираните терапии се реализират в големите МБАЛ и УМБАЛ, които 

имат трето ниво на компетентност, 

и това е причината да изглежда, че в тях са конкцентрирани твърде много средства. 

Общинските болници обаче също имат своето място, каза Жени Начева и подчерта, че 

от МЗ са публикували за обществено обсъждане Наредба, с която разходите за 

лекарства, в това число и онкологични, да бъдат оптимизирани. 

http://www.zdrave.net/
https://www.zdrave.net/-/n13992
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През 2019 г. НЗОК е събрала от отстъпки 160 млн. лв., от които 115 млн. лв. са 

договорените отстъпки за онколекарствата, което е с 15 млн. лв. повече в сравнение с 

предходната година, каза още Начева и уточни, че това е дало възможност да бъдат 

въведени 18 иновативни терапии. 

Според депутата от Обединени патриоти д-р Калин Поповски и този Годишен отчет на 

НЗОК е показал фрапираща цифра при разходите за лекарствата. „Препоръките на 

фискалния съвет са лекарствата да не са повече от 

15 до 18% от общия разход за здравеопазване, а у нас те са 34% 

Същевременно клиничните пътеки и особено хирургичниге са тежко недофисансирани. 

В следващият бюджет на НЗОК трябва да се имат предвид две съотношения – цените 

на клиничните пътеки и глобалното разпределяне по петте главни пера в бюджета“, 

каза той.   

 „Лекарствата не са включените в клиничните специалности, а са разпределени по 

клинични пътеки. И този отчет показва ясно тенденциите, които от три години ни 

показват от ЕК, за безкрайно много хоспитализации. Още при изготвянето на бюджета 

предупредих - не гледайте в торбата с лекарствата, не набутвайте в една торба всички 

скъпоструващи медикаменти, защото ще загубите представа кое колко струва. Трябва 

да е ясно колко са доплащанията до тези 10 млрд. лв., които струва здравната ни 

система. Трябва да е ясно и какво се случва с паралелната търговия. Къде е 

електронната система на ИАЛ? Тя включена ли е? Работи ли? Кога ще удължим 

реимубурсната листа на Касата? Това е основната политика, която трябва да се 

формира, но упрекът ми не е към НЗОК. Тази политика се формира от министерството, 

а се изпълнява от  Касата“, каза и проф. Георги Михайлов. 

В крайна сметка, без повече спорове, депутатите приеха Годишните отчети за 

дейността и изпълнението на бюджета на на НЗОК за 2019 г. с 12 гласа „за“, 1 – 

„против“ и шест „въздържали се".  

 

 

 

 

 


